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ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 

  
ΣΧΕΤ.: α. Ερώτηση 515/01-09-2023 της Βουλής των Ελλήνων 

β. Φ.900α/1041/18969/   Σεπ 23/ΓΝΠ/ΤΚΕ 
γ. Ερώτηση 682/12-09-2023 της Βουλής των Ελλήνων 
 

Σε απάντηση της (γ) σχετικής Ερώτησης, σας γνωρίζω τα ακόλουθα: 

Αναφορικά με το φημολογούμενο περιορισμό των παραγωγικών δυνατοτήτων 

των ΕΑΣ αποκλειστικά σε γόμωση βλημάτων πυροβολικού διαμετρήματος 155mm, 

επιτρέψτε μου να σας παραπέμψω στη (β) σχετική Απάντησή μας, επί της (α) όμοιας 

Ερωτήσεως, η οποία είχε κατατεθεί στη Βουλή των Ελλήνων για το ίδιο ζήτημα και είναι 

προσβάσιμη, τόσο από την ιστοσελίδα του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας (ΥΠΕΘΑ), όσο 

και από την ιστοσελίδα της Βουλής των Ελλήνων. 

Ως προς τους λοιπούς προβληματισμούς, που τίθενται με τη (γ) σχετική 

Ερώτησή σας, σας γνωρίζω ότι τα Ελληνικά Αμυντικά Συστήματα (ΕΑΣ) 

παρακολουθούν επισταμένως και εξ’ αρχής το πρόγραμμα Act in Support Ammunition 

Production (ASAP) της Ευρωπαϊκής Ένωσης για την ενίσχυση της παραγωγής 

πυρομαχικών στην Ευρώπη και προετοιμάζονται να συμμετάσχουν στη σχετική 

πρόσκληση καταθέτοντας ολοκληρωμένη πρόταση αναβάθμισης της παραγωγικής 

τους διαδικασίας, διεκδικώντας χρηματοδότηση ύψους 40 - 50%. 

Σε αυτό το πνεύμα προσπάθειας διεύρυνσης της επιχειρηματικής 

δραστηριότητας των ΕΑΣ, έχει επιτευχθεί η πώληση αποθεμάτων υλικών, τα οποία 
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παρέμεναν αναξιοποίητα και εξελίσσονται διαπραγματεύσεις για περαιτέρω πωλήσεις. 

Παράλληλα, ολοκληρώνεται η συντήρηση του γομωτηρίου βλημάτων πυροβολικού στο 

Λαύριο και προβλέπεται η γραμμή παραγωγής να ενεργοποιηθεί μέσα στον Οκτώβριο 

για να ξεκινήσει η εκτέλεση σύμβασης για την γόμωση 50 χιλιάδων βλημάτων 

πυροβολικού 155 χιλιοστών με δυνατότητα άσκησης προαίρεσης για άλλες 50 χιλιάδες. 

Κατά τα λοιπά αρμόδιο να σας απαντήσει είναι το συνερωτώμενο Υπουργείο. 
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